

Australian Vanadium 与合作伙伴在 Gabanintha 项目开始联合区域空心钻探计划

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 将密切关注与合作伙伴 Bryah Resources Ltd (ASX:BYH) 在西澳州 Gabanintha 项目进行的空芯钻探项目，该项目主要针对镍铜金铂族元素和其他关键金属。

AVL 是 Bryah 的大股东，除 AVL 持有的不包括钒、钛、铁矿石、钴、铬、铀、锂、钽和锰在内的所有矿产外，该公司对 Gabanintha 项目的所有矿产均享有权利。

Gabanintha 项目位于 Meekathara 东南偏南约 40 公里处，是澳大利亚钒矿床的所在地。

5000 米空心钻项目的目标是镍-铜-金-铂族元素（PGE）和其他关键金属，部分资金由西澳大利亚州政府提供，总计\$53000 元。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium and partner begin joint regional aircore drilling program at Gabanintha Project

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) will keep a close watch on an aircore drilling program conducted with partner **Bryah Resources Ltd (ASX:BYH)** at the Gabanintha Project in WA primarily targeting nickel-copper-gold-PGE and additional critical metals.

AVL is a substantial shareholder in Bryah which holds rights to all minerals at the Gabanintha Project apart from those excluded - vanadium, titanium, iron ore, cobalt, chromium, uranium, lithium, tantalum and manganese - that are held by AVL.

Gabanintha Project, which is around 40 kilometres south-southeast of Meekatharra, plays host to the Australian Vanadium deposit.

The 5,000 metres aircore drill program is targeting nickel-copper-gold-platinum group elements (PGE) and additional critical metals and is being part-funded by the Western Australian State Government to the tune of \$53,000.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China